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OBČINA METLIKA 
OBČINSKI SVET 
 
Številka: 013-3/2014 
Metlika:  11. 11. 2015 
 
 

Z   A   P   I   S   N   I   K 
 
 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Metlika, ki je bila dne 5. novembra 2015, ob 18. uri v 
prostorih sejne sobe Občine Metlika. 
 
Sejo je sklical Darko Zevnik, župan Občine Metlika, ki je sejo tudi vodil. 
 
Župan je na začetku pozdravil prisotne članice in člane občinskega sveta, sodelavce iz 
občinske uprave ter vse ostale prisotne. 
 
 

Ad/1 
 

Župan Občine Metlika je povedal, da seji na začetku prisostvuje 16 članov in članic 
občinskega sveta. Po prihodu še dveh članov so seji prisostvovali naslednji člani in članice 
občinskega sveta: Barbara Vraničar, Bojan Krajačič, Maja Štubljar, Andrej Videtič, Željka 
Janjac, Anton Gašperič, Martina Legan Janžekovič, Jože Cajnar, Duška Vlašič, Vesna Žist, 
Ilija Šajatović, Maja Pegam, mag. Igor Vajda, Jože Zupanič, Antonio Agustin Kostelec, Boris 
Govednik, Anica Kopinič in Martin Videtič. 
 
Odsotnosti ni opravičil Željko Hudorovac.  
 
Seji so prisostvovali tudi: 
- mag. Mirjana Adlešič, direktorica občinske uprave, 
- Irena Švajger, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti ter okolje in prostor, 
- Vesna Malešič, vodja Oddelka za finance, družbene dejavnosti in pravno splošne zadeve,  
- Jasna Brus Rožman, višja svetovalka za pravno premoženjske zadeve, 
- Nevenka Kremesec, višja svetovalka za kohezijo, 
- Mateja Simonič, višja svetovalka za družbene dejavnosti, 
- Duška Brnčić, svetovalka za splošne in kadrovske zadeve, 
- Martin Štubljar, predsednik Gasilske zveze Metlika – ob obravnavi 3. točke dnevnega reda,  
- Peter Šneljer, poveljnik Gasilske zveze Metlika – ob obravnavi 3. točke dnevnega reda, 
- Anton Škof, namestnik predsednika Gasilske zveze Metlika – ob obravnavi 3. točke 
  dnevnega reda, 
- Jože Pezdirc, predsednik Nadzornega odbora Gasilske zveze Metlika – ob obravnavi 3.  
  točke dnevnega reda, 
- Ljubinko Goričanac, tajnik Gasilske zveze Metlika – ob obravnavi 3. točke dnevnega reda, 
- Srečko Hrastar, namestnik poveljnika Gasilske zveze Metlika – ob obravnavi 3. točke     
  dnevnega reda, 
- Amir Mehadžić, predsednik PGD Metlika – ob obravnavi 3. točke dnevnega reda, 
- Albina Tošeska, predsednica Komisije za priznanja Občine Metlika – ob obravnavi 5. točke  
  dnevnega reda,  
- Alida Malešič Orlič, predsednica Komisije za podelitev priznanj za delo na področju športa –  
  ob obravnavi 6. točke dnevnega reda,  
- Mirjam Bezek Jakše, novinarka Dolenjskega lista,  
- Verica Marušič, novinarka TV Novo mesto Vaš kanal,   
- Vinko Papež, snemalec TV Novo mesto Vaš kanal. 
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Župan je v sprejem predlagal dnevni red, ki so ga člani občinskega sveta prejeli z vabilom.  
 
Razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji  
 
DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti na seji, določitev dnevnega reda seje in imenovanje overiteljev  
    zapisnika 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje z dne 24. 9. 2015 in 3. korespondenčne  
    seje z dne 28. 10. 2015 
3. Predstavitev gasilske dejavnosti ter organiziranosti in sistema vodenja 
4. Poročilo o poteku projekta Belokranjski vodovod II. faza 
5. Sklep o dobitnikih priznanj Občine Metlika v letu 2015 
6. Sklep o dobitnikih priznanj za delo na področju športa v občini Metlika v letu 2015 
7. Vloga za izdajo soglasja k Statutu javnega zavoda Zdravstveni dom Metlika 
8. Sklep o spremembi načrta razvojnih programov za obdobje 2015-2018 
9. Sklep o spremembi sklepa o ugašanju in delni nočni redukciji javne razsvetljave na  
    območju občine Metlika 
10. Premoženjsko pravne zadeve 
11. Pobude in odgovori na vprašanja članov občinskega sveta 
 
Župan je za overitelja zapisnika predlagal Martino Legan Janžekovič in Antonia Agustina 
Kostelca. 
 
Za predlog je glasovalo 16 članov občinskega sveta in za overitelja zapisnika sta bila 
imenovana Martina Legan Janžekovič in Antonio Agustin Kostelec. 
 
 

Ad/2 
 
Župan je dal v razpravo zapisnik 7. redne seje z dne 24. 9. 2015 in zapisnik 3. 
korespondenčne seje z dne 28. 10. 2015. 
 
Pridružil se je mag. Igor Vajda.  
 
Razprave ni bilo in sprejeta sta bila naslednja sklepa 
 

S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika sprejme zapisnik 7. redne seje z dne 
24. 9. 2015. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika sprejme zapisnik 3. korespondenčne seje z dne 
28. 10. 2015. 

  
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 
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Ad/3 
 
Župan je uvodoma pozdravil predstavnike Gasilske zveze Metlika in dal besedo predsedniku, 
da poda predstavitev. 
 
Martin Štubljar, predsednik Gasilske zveze Metlika, se je zahvalil za priložnost, da na seji 
občinskega sveta predstavijo javno gasilsko službo v občini Metlika. Povedal je, da je gradivo 
pripravljeno v dveh sklopih, in sicer je na eni strani predstavljena gasilska dejavnost, na drugi 
strani pa je predstavljen sistem zaščite in reševanja v občini Metlika. Gospod Štubljar je 
povedal, da je ključno poslanstvo gasilcev izvajanje gasilske službe. Gasilstvo je obvezna 
lokalna služba, ki jo narekuje zakonodaja in jo je moč primerjati z zdravstvom, šolstvom, 
predšolsko vzgojo ali še s katero izmed drugih javnih funkcij. Povedal je, da je gasilstvo 
humanitarna dejavnost, financiranje pa je pretežno ali izključno v domeni lokalne skupnosti. 
Financiranje je predpisano s pogodbo o izvajanju gasilske javne službe. V nadaljevanju se je 
gospod Štubljar dotaknil zgodovine gasilstva in povedal, da je gasilstvo ena izmed 
najstarejših javnih služb na svetu in v ponos nam je, da je bila prva požarna bramba v 
Sloveniji ustanovljena leta 1869 prav v Metliki. Leta 1919 je bila na področju Bele krajine 
ustanovljena Belokranjska gasilska župa, leta 1955 pa so bile v vseh 62-ih občinah v 
Sloveniji ustanovljene gasilske zveze. Takrat je bila ustanovljena tudi Gasilska zveza Metlika. 
V nadaljevanju je gospod Štubljar predstavil celotni sistem nacionalne varnosti ter sile za 
zaščito in reševanje. Predstavil je tudi delo Uprave RS za zaščito in reševanje ter vlogo 
regijskih centrov. V nadaljevanju se je dotaknil tudi zakonodaje na področju gasilstva. 
Povedal je, da se gasilska društva združujejo v zveze, zveze so del gasilskih regij, vsi pa 
delujejo pod okriljem Gasilske zveze Slovenije. V nadaljevanju je predstavil razliko med 
gasilcem in gasilcem operativcem, razložil pojem intervencije, predstavil zaščitno opremo 
gasilca ter predstavil tudi, koliko stane posamezna oprema. Predstavil je tudi naloge vodje 
intervencije. Glede financiranja je gospod Štubljar povedal, da država oz. zakonodaja določa 
predpise, na drugi strani se izvajanje le tega nalaga lokalni skupnosti, gasilci pa so ujeti 
vmes. Bil je mnenja, da so zmožnosti takšne, kot so in vedno je potrebno poiskati nek 
kompromis. Predsednik je povedal, da je Gasilska zveza Metlika v letu 2015, na osnovi 
pogodbe o izvajanju javne gasilske službe, iz proračuna Občine Metlika prejela 130.000 EUR 
za gasilsko dejavnost. Sredstva so namenjena nabavi opreme, delovanju gasilskih društev in 
gasilske zveze ter za vodenje gasilske zveze. Ob koncu je prisotne povabil še na otvoritev 
komandne sobe in na svečano akademijo ob 60 – letnici Gasilske zveze Metlika.  
 
Pridružila se je Maja Štubljar.  
 
Razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Občinski svet Občine Metlika se je seznanil s predstavitvijo gasilske dejavnosti ter 

organiziranostjo in sistemom vodenja Gasilske zveze Metlika.  
 

 Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 
 

 
Ad/4 

 
Nevenka Kremesec je podala pojasnila k točki o poteku projekta Belokranjski vodovod II. 
faza. Glede kazalnikov je povedala, da je bilo zgrajenih 147 kilometrov vodovoda, 16 
vodohranov, 2 vrtini in 7 črpališč, 12.854 metrov kanalizacije ter 2 čistilni napravi. Glede 
finančnih podatkov in realizacije je povedala, da od 26 milijonov vrednega projekta, 
pričakujemo samo še račune v višini 350.000 EUR, ostalo pa smo že prejeli. Povedala je, da 
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900.000 EUR sredstev izvajalcu še zadržujemo, sredstva pa bodo izplačana, ko bodo 
pridobljena tudi vsa uporabna dovoljenja. Kremeščeva je povedala, da so v Črnomlju 
razpisani vsi tehnični pregledi, dva je potrebno še narediti, v Semiču pa so opravljeni vsi. V 
Metliki je bil opravljen tehnični pregled za kolektor A in kompletni srednje višinski vodovodni 
sistem. Povedala je, da so bile ves čas trajanja projekta največje težave s papirji, to je s 
samimi projekti ter s pridobivanjem upravnih dovoljenj.  
 
Jože Cajnar, predsednik Odbora za gospodarstvo, finance in premoženje, je povedal, da so 
na skupni seji Odbora za gospodarstvo, finance in premoženje ter Odbora za urejanje 
prostora in komunalo obravnavali poročilo. Bili so mnenja, da so težave bolj birokratske 
narave, kot pa operativne. Člane obeh odborov je zanimalo, kaj bi za občino finančno 
pomenilo, če se določene zadeve ne bi realizirale v celoti. Pojasnjeno je bilo, da pri vrtini 
Suhor in vodohranu Kučar najverjetneje do roka tehnično ne bo možno zaključiti in izplačati 
10% zadržanih sredstev, govorimo pa o znesku 10.000 EUR za vrtino Suhor in 10.000 EUR 
za vodohran Kučar. Na odboru je Stanislav Križ vprašal v kakšni višini naša občina zalaga 
sredstva za občini Črnomelj in Semič. Pojasnjeno je bilo, da gre le za premostitvena 
sredstva. Odbora sta sprejela sklep, da sta se seznanila s poročilom o poteku projekta 
Belokranjski vodovod II. faza.  
 
Druge razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji 
 

 S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika se je seznanil s potekom projekta Belokranjski 
vodovod II. faza. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

 
 

Ad/5 
 
Albina Tošeska, predsednica Komisije za priznanja, je podala pojasnila k točki. Povedala je, 
da se je komisija sestala na seji, dne 14. oktobra 2015. Prisotnih je bilo šest članov, en član 
pa je bil opravičeno odsoten. Na seji so bili obravnavani predlogi, ki jih je predsednica 
komisije v nadaljevanju tudi navedla. Povedala je, da so se člani komisije soglasno odločili, 
da predlagajo občinskemu svetu, da se plaketi Občine Metlika v letu 2015 podelita Kampu 
Podzemelj in Jožefu Nemaniču iz Čuril ter da naziv častnega občana Občine Metlika v letu 
2015 prejme Mirjan Kulovec. Podrobne obrazložitve posameznih predlogov so podane v 
gradivu. 
 
Razprave ni bilo in župan je v sprejem predlagal naslednje sklepe 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se za častnega občana Občine 

Metlika imenuje Mirjan Kulovec. 
 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se plaketa Občine Metlika v letu 
2015 podeli Jožefu Nemaniču, Čurile 3a, Metlika. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se plaketa Občine Metlika v letu 

2015 podeli Kampu Podzemelj. 
 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 
 

 
Ad/6 

 
Alida Malešič Orlič, predsednica Komisije za podeljevanje priznanj in plaket za delo na 
področju športa, je podala pojasnila k sklepu o dobitnikih športnih priznanj v letu 2015. 
Povedala je, da se je komisija sestala v polni sestavi na seji, dne 6. oktobra 2015. Komisija je 
ugotovila, da je na razpis prispelo pet pravočasnih prijav, in sicer prijava Rokometnega kluba 
Metlika, prijava Marjana Mužarja, iz treh prijav pa pošiljatelj ni bil razviden. Ko so odprli 
zaprte ovojnice so člani komisije ugotovili, da so prijave podali še Branko Vardič in Metliški 
sokoli. V nadaljevanju je predsednica komisije navedla predloge, ki so bili podani in tudi za 
katero kategorijo. Skupno je bilo šest predlogov, podelijo pa se lahko le tri priznanja in 
plaketa. Komisija se je soglasno opredelila, da občinskemu svetu predlaga, da se priznanja 
za delo na področju športa v občini Metlika v letu 2015 podelijo Urški Čavič, Mladinski ekipi 
Rokometnega kluba Metlika ter Rokometnemu klubu Metlika. 
 
Razprave ni bilo in sprejeti so bili naslednji sklepi 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se priznanje za delo na področju 

športa v občini Metlika za leto 2015 podeli Čavič Urški – kot najboljši športnici. 
 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se priznanje za delo na področju 

športa v občini Metlika za leto 2015 podeli Mladinski ekipi Rokometnega kluba 
Metlika – kot perspektivni športni ekipi. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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S   K   L   E   P: 
 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se priznanje za delo na področju 

športa v občini Metlika za leto 2015 podeli Rokometnemu klubu Metlika – kot 
društvu oz. organizaciji, ki je veliko prispevala k razvoju in popularnosti športa na 
območju občine Metlika. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

 
 

Ad/7 
 
Jasna Brus Rožman je povedala, da je bila ta zadeva obravnavana na že prejšnji redni seji 
Občinskega sveta. Soglasje takrat ni bilo podano zaradi neskladnosti predloga Statuta z 
Odlokom o ustanovitvi. Svet zavoda je nato, v skladu z navodilom Občinskega sveta Občine 
Metlika, na svoji 12. redni seji, dne 15. 10. 2015 sprejel čistopis Statuta in ponovno zaprosil 
Občinski svet za podajo soglasja.  
 
Duška Vlašič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je predstavila stališče odbora. 
Izpostavila je pomislek gospoda Govednika, ki ga je zanimalo, zakaj se mandati članov sveta 
zavoda ne omejujejo. Pojasnjeno je bilo, da je ta določba v skladu s sprejetim Odlokom o 
ustanovitvi. Povedala je še, da se je odbor strinjal s podajo soglasja k predlogu Statuta 
javnega zavoda Zdravstveni dom Metlika. 
  
Razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji   
 

S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika daje soglasje k Statutu javnega zavoda Zdravstveni 
dom Metlika, ki ga je na svoji 12. redni seji dne 15. 10. 2015 sprejel svet zavoda. 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 

 
 

Ad/8 
 
Irena Švajger je povedala, da je Ministrstvo za infrastrukturo dne 16. oktobra 2015 objavilo 
javni razpis za sofinanciranje operacij »Celostne prometne strategije«. Razpis je zastavljen 
tako, da destimulira prijavo konzorcijev več občin skupaj in stimulira samostojne prijave 
občin. Zato smo sprejeli odločitev, da Občina Metlika samostojno kandidira na tej prijavi, kjer 
je predvideno sofinanciranje s stani kohezijskega sklada v višini 85 % upravičenih stroškov. 
Preostalih 15 % upravičenih stroškov in DDV pa mora zagotoviti občina iz lastnih virov. 
Švajgerjeva je povedala, da je skrajni rok za prijavo na javni razpis 10. november 2015 in do 
takrat moramo imeti v občinskem proračunu zaprto finančno konstrukcijo. V kolikor bomo na 
razpisu uspešni, bomo v januarju 2016 lahko pristopili k podpisu sofinancerske pogodbe, 
celostna prometna strategija pa bi morala biti s strani Občinskega sveta potrjena najkasneje 
do aprila 2017. Povedala je, da se bodo lahko tiste občine, ki bodo imele sprejete celostne 
prometne strategije, tudi prijavljale na razpise Ministrstva za infrastrukturo za posamezne 
ukrepe.  
 
Jože Cajnar, predsednik Odbora za gospodarstvo, finance in premoženje, je povedal, da sta  
Odbor za gospodarstvo, finance in premoženje ter Odbor za urejanje prostora in komunalo 
obravnavala to točko. Imeli so pomisleke glede upravičenosti oz. smotrnosti priprave te 
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strategije, vendar sta kljub temu podprla predlog sklepa o spremembi načrta razvojnih 
programov za obdobje 2015-2018. 
 
Druge razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji 
 

S   K   L   E   P: 
o spremembi načrta razvojnih programov za obdobje 2015-2018 

 
1 .  

• Projekt »Trajnostna mobilnost – celovita prometna strategija« je vključen v Načrt 
razvojnih programov Občine Metlika za obdobje 2015-2018 pod proračunsko 
postavko 13044.  

 
2. 

Občinski svet Občine Metlika se strinja s spremembo naziva in finančne 
konstrukcije projekta uvrščenega v Načrt razvojnih programov Občine Metlika za 
obdobje 2015-2018 iz prve točke tega sklepa. Nov naziv in finančna konstrukcija 
projekta sta sledeči: 

 
    2015 2016 2017 Skupaj 

13044  
Celostna  prometna 
strategija Občine Metlika 

1.000,00 50.235,30 21.529,41 72.764,71 

Proračun občine 1.000,00 15.235,30 6.529,41 22.764,71 
  Državni proračun 0,00 35.000,0 15.000,00 50.000,00 

 
3. 

Ta sklep prične veljati naslednji dan po podpisu. 
 

 Za sprejem sklepa je glasovalo 17 članov občinskega sveta. 
 

 
Ad/9 

 
Irena Švajger je povedala, da je bila na junijski seji Občinskega sveta obravnavana tematika 
v zvezi z varčevalnimi ukrepi na javni razsvetljavi. Sprejet je bil sklep, da se na nekaterih 
mestih v nočnem času reducira svetilnost, na osmih odjemnih mestih pa se v času od 23. do 
5. ure izvede ukrep ugašanja javne razsvetljave. Z ukrepi ugašanja smo pričeli v mesecu 
juliju, na kar smo naleteli na veliko nasprotovanje prebivalcev Podzemlja in Kloštra. 
Predsednika obeh krajevnih skupnosti smo pozvali, da se do tega opredelijo in nas obvestijo 
o odločitvi. Krajevna skupnost Gradac se je odločila, da se ukrep ugašanja odpravi, Krajevna 
skupnost Podzemelj pa predlaga, da se spremeni le ura ugašanja, to je od 23.30 do 4.30 ure 
(do sedaj je ugašanje veljalo od 23. do 5. ure). 
 
Razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji 
 

S   K   L   E   P: 
o spremembi sklepa o ugašanju in delni nočni redukciji javne razsvetljave na 

območju občine Metlika 
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1. člen 
• Prvi člen Sklepa o ugašanju in delni nočni redukciji javne razsvetljave na območju 

občine Metlika (Ur. l. RS, št. 41/2015) se pri odjemnih mestih OJR Klošter in OJR 
Podzemelj – mrliška vežica spremeni tako, da po novem glasi: 

 

Oznaka odjemnega mesta 
ugašanje/redukcija 

(U/R) 
Lokacija  

delovanja 
Ura 

ugašanja/redukcije 

OJR Klošter R 
Občinska 

cesta 23.00 - 05.00 

OJR Podzemelj-mrliška 
vežica 

R 
Državna 

cesta 23.00 - 05.00 

U 
Občinska 

cesta 23.30 - 04.30 
 

2. člen 
V ostalih določbah se sklep ne spreminja. 

 
3. člen 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike 
Slovenije. 
 

 Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 
 

 
Ad/10 

 
Župan je povedal, da je bila prva premoženjsko pravna zadeva obravnavana na seji Odbora 
za urejanje prostora in komunalo ter Odbora za gospodarstvo, finance in premoženje, kjer je 
bil sprejet sklep, da se odbora ne strinjata s predlagano ceno in predlagata, da se z 
lastnikom opravijo še dodatna usklajevanja glede cene. Župan je zadevo zato umaknil iz 
obravnave. 
 
Jasna Brus Rožman je podala pojasnila k drugi premoženjsko pravni zadevi. Povedala je, da 
gre za predlog sklenitve menjalne pogodbe. Zainteresirana stranka je podala vlogo za 
ukinitev javnega dobra dveh delov javnih poti v k. o. Grabrovec in predlagala prenos svojih 
nepremičnin v last Občine Metlika.  
 
Razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji 
 

S   K   L   E   P: 
 

I. 
• Občinski svet Občine Metlika dovoli: 

- prenos lastninske pravice na delu parc. št. 2363 k.o. 1507 Grabrovec v 
približni površini 600 m2, 

- prenos lastninske pravice na delu parc. št. 2364 k.o. 1507 Grabrovec v 
približni površini 240 m2, 

- pridobitev lastninske pravice na parc. št. 900 v izmeri 867 m2 k.o. 1507 
Grabrovec; 

- pridobitev lastninske pravice na delu parc. št. 1339 k.o. 1507 Grabrovec v 
približni površini 230 m2. 
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Šteje se, da so nepremičnine, na katerih Občina prenaša lastninsko pravico 
enake vrednosti kot nepremičnine, na katerih Občina pridobiva lastninsko 
pravico. 

 
II. 

Na delu parc. št. 2363 k.o. 1507 Grabrovec in delu parc. št. 2364 k.o. 1507 
Grabrovec, ki ju Občina Metlika prenese v last fizične osebe, se ukine status 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 

 
III. 

Občina Metlika, v primeru realizacije opisanih prenosov lastninske pravice iz prve 
točke tega sklepa, na delu parc. št. 1339 k.o. 1507 Grabrovec, ki ga pridobi v 
svojo last, podeli stvarno služnostno pravico dostopa oziroma hoje in vožnje v 
korist preostalega dela parc. št. 1339 kot gospodujočega zemljišča. 

 
IV. 

Pridobitelj nepremičnin, ki jih bo Občina Metlika prenesla na podlagi tega sklepa, 
se s pogodbo zaveže, da bo v primeru izgradnje javne infrastrukture oziroma 
posega le-te na zemljišča, ki jih bo Občina Metlika nanj prenesla s predmetno 
pogodbo, na zahtevo Občine Metlika, sklenil neodplačno služnostno pogodbo za 
postavitev, izgradnjo, rekonstrukcijo in vzdrževanje komunalnih vodov (elektrika, 
vodovod, kanalizacija, ipd). 

 
 Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

 
 

Ad/11 
 
Jože Cajnar je povedal, da je član Sveta zavoda Dolenjskih lekarn in da so zadnjo redno sejo 
sveta imeli 7. 5. 2015, nato pa 6 mesecev nobene. Bil je mnenja, da tako ne more vedeti, 
kako zavod posluje in konec leta tako niti ne moreš veliko vplivati na poslovni izid. Bil je 
mnenja, da so razlogi za tak način dela v neurejenih lastninskih odnosih. Podal je pobudo, da 
se občine čim prej dogovorijo o lastništvu, da se uskladi statut in le tako bo občina lahko 
učinkovito sodelovala pri upravljanju svoje lastnine.  
 
Župan je povedal, da Mestna občina Novo mesto še nima pripravljenega razdelilnika za 
občine, ki so iz nje izstopile in so nastale na novo, kar je pri tem ključni problem.   
 
Ilija Šajatović je vezano na vprašanje glede Modernega etno doma, postavljeno na prejšnji 
seji povedal, da so člani občinskega sveta v gradivu prejeli odgovore. V zvezi z najemno 
pogodbo je vprašal, v kolikšni meri je Občina Metlika to že sofinancirala. Zanimalo ga je tudi, 
koliko je Občina Metlika uporabljala te prostore. Povedal je, da je v pogodbi navedeno, da bo 
do konca leta 2015 v celoti urejena zunanja okolica objekta, gospa Brodarič pa je v poročilu 
navedla, da bi želela, da za to ureditev poskrbi Občina Metlika, kar pa je v nasprotju s 
pogodbo. Vprašal je tudi, ali je Občina Metlika njene produkte že uporabljala za poslovna 
darila.  
 
Župan je povedal, da je Občina Metlika že izplačala znesek iz najemne pogodbe in gospa 
Brodarič ima do marca 2016 čas, da izpolni svoje obveze iz pogodbe. Glede ureditve je 
povedal, da bo Občina Metlika lahko urejala le občinsko cesto, ki pelje do objekta. Gospa 
Brodarič je, po besedah župana, pričakovala razpise, na katere bi se lahko prijavila, že v 



10 
 

letošnjem letu, vendar jih ni bilo. Do zdaj sta bila v objektu dva dogodka, in sicer v lanskem 
letu. Župan je še povedal, da bo gospa Brodarič pripravila nekaj osnutkov poslovnih daril, ki 
jih bomo kasneje lahko tudi naročali kot poslovna darila.  
 
Ilija Šajatović je glede projektov, ki jih imamo na zalogo in so pripravljeni na razpise povedal, 
da so vsi infrastrukturni, manjkajo pa vsebinski projekti, npr. na področju kulture, športa, 
turizma in podobno. Podal je pobudo, da se začne delati tudi v tej smeri, saj so današnji 
razpisi večinoma vsebinski. Vprašal je tudi, če se je kaj preverilo glede glasnosti zvonjenja.  
 
Župan je povedal, da bomo do prihodnjič pripravili odgovor glede zvonjenja.  
 
Anton Gašperič je podal idejo, da bi se obnovilo perišče v Obrhu. Povedal je, da se starejše 
generacije zagotovo spomnijo, kako so ženske včasih hodile prat perilo. Predlagal je, da bi 
se to obudilo in ponudilo na ogled obiskovalcem. Tako bi se lahko odvijale predstave in bi 
igralci odigrali prizore. Bil je mnenja, da takšnega objekta v Sloveniji ni in takšna ponudba bi 
bila zelo dobra. Glede nabora projektov, ki čakajo na razpise, je povedal, da gre bolj za 
vzdrževalna dela in strinjal se je z gospodom Šajatovićem, da manjkajo tudi drugi, širši 
projekti. Kot primer je navedel fasado gradu v Metliki. Povedal je, da bi bil zelo vesel, če bi 
ideja o perišču zaživela.  
 
Boris Govednik je povedal, da je bilo v zadnjem času kar nekaj pogrebov, kjer ozvočenje ni 
pravilno delovalo. Zgodilo se je tudi, da je bil cerkveni križ pred državno zastavo. Vprašal je, 
ali to ureja kakšen odlok. 
 
Župan je pojasnil, da to ureja Zakon o pokopališki dejavnosti, obstaja pa tudi odlok, ki se že 
dolgo ni spreminjal. Pogrebnika smo o tem že obvestili, poslali pa mu bomo tudi uradni 
dopis.  
 
Martina Legan Janžekovič je ob koncu vse prisotne povabila na premiero filma »Vrnitev 
Lojza Maškute iz Amerike«.  
 
Drugih pobud in vprašanj ni bilo in župan je sejo zaključil ob 19.45 uri. 
 
 
 
                     Darko Zevnik 
                                                                                      župan Občine Metlika  
 
 
 

            Overitelja zapisnika 
 

 
           Martina Legan Janžekovič  
 
 
           Antonio Agustin Kostelec 
 


